
Verslag Wijkraad vergadering 29 november 2023 

1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter, Ria Tel, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Ze vraagt of iemand bezwaar heeft dat zijn/haar naam in de notulen vermeld wordt. 
Niemand heeft bezwaar.  

Aanwezig

Wijkraadsleden Bewoners

Ria Tel Jan Bultman

Marjan Zoon Derk Jan Wentink

Marijke Overdijk Bert van Dijk

Tinka Nas Marjolijn de Muynck

Eric Siereveld Rob Scholvinck

Cees de Bruin

Afwezig met bericht

Frank van den Berg Jack Amand 
Brian Brouwer



2. Mededelingen 

• De website www.wijkraadbinnenstadhaarlem.nl is vernieuwd. De nieuwe 
website is overzichtelijker en de zoekfunctie is verbeterd. Reacties zijn 
welkom.

• In het kader van de Herinrichting Nieuwe Groenmarkt start op donderdag 30 
november het “co-creatie” project van Buurt comité Herinrichting Nw 
Groenmarkt met de Gemeente. Bewoners bepalen binnen de kaders vd 
gemeente hoe / wat de herinrichting gaat worden.

• Herinrichting van het Stationsplein duurt weer iets langer dan we hoopten. In 
het voorjaar van 2024 gaat de gemeente in gesprek met betrokkenen 
(Haarlemmers en reizigers).

• Op 3 oktober is een overleg op straat gehouden over het hardrijden in de 
Lange Herenstraat. De gemeente heeft bij een verkeerskundig bureau een 
offerte gevraagd voor het maken van een aangepast ontwerp voor de straat.

• Op woensdagmiddag 13 december organiseert de wijkraad een 
Eindejaarsborrel voor alle wijkbewoners. Een uitnodiging volgt. 13 dec 
16-17.30 uur in het Archiefcafé van het Noord-Hollands Archief.   

3. Notulen vergadering 25 oktober 2023 

Niemand heeft op of aanmerkingen.  

De notulen worden vastgesteld. 

Nav punt 5.  
Mw Zwart gaat een enquete uitzetten over de overlast die zij ondervindt rondom de  
Flat in de Lange Herenstraat.  

4. Update speerpunten wijkraad 

• Terrassen   

Tinka heeft een schouw gelopen en ziet dat er duidelijk wat gebeurt. 
Ze heeft half januari een overleg met de leidinggevende van de gemeente. 

De toezegging over het toesturen van de inrichtingsplannen is nog niet nagekomen. 
Het proces rondom het verlenen van de vergunningen is nog steeds een duister 
proces. 

Tinka zal een WOO verzoek doen over dit proces. 

Tinka zal een datum voorstel aan Pieter de Vries (gem. Haarlem, afd. Handhaving) 
doen om regelmatig met elkaar te overleggen. 

Aktie: Tinka Nas 

http://www.wijkraadbinnenstadhaarlem.nl/


Na de toelichting van Tinka ontstaat er een discussie over de balans tussen 
wonen en ondernemen. Het gevoel leeft dat bij het verstrekken van een 
vergunning niet aan het woongenot gedacht wordt. Men heeft het gevoel dat 
de leefbaarheid onder druk staat.  

Als het goed is moet de vergunning de regels stellen tussen woongenot en 
ondernemen.  

Er ligt een uitspraak van de Raad van State over Toujours. De exploitant is in 
het gelijk gesteld, doordat de regels onduidelijk zijn. Ook is er bezwaar 
aangetekend tegen de nachtvergunning.  

• Verkeer 

Er is aandacht bij de gemeente mbt de file op het Donkere Spaarne.  

Tot 17 december kan iedereen een zienswijze indienen over het invoeren van 30 km 
zone in de binnenstad.  

• Pilot vrije openingstijden 

Er is een weer een evaluatie moment geweest dmv een schriftelijke enquete.  
Ook is veel aandacht voor de bewoners die zo min mogelijk overlast moeten 
hebben .  
De pilot loopt nog, echter de 5 horeca gelegenheden in de Smedestraat zitten weer 
in het oude regime.  
Horeca ondernemers hebben nog een kans gekregen om mee te doen met de pilot. 
Echter er heeft zich niemand aangemeld.  

Nachtcultuur zit nog in de verkenningsfase.  
Welke behoefte is er en welke horeca exploitant gaat dan uitvoeren. De wijkraad blijft 
dit volgen.  

• Transitie wijkraad naar wijkplatform 

De wijkraden worden opgeheven op 1 januari 2024. Men krijgt tot 1 juli de tijd om de 
omvorming vorm te geven.  

De wijkraad Binnenstad heeft gekozen om een stichting te worden.  

Het wijkplatform zal een kernteam zijn die met de diverse bewoners groepen contact 
zal hebben. Men sluit aan als men dat wenst.  

Er wordt nu een erkenningsaanvraag opgesteld. 



• Evenementen 

Het evenementen beleid is in de gemeenteraad vastgesteld.  
Dat betekent dat het huidige beleid wordt voortgezet.  
Echter, de cie bestuur wilde een aanpassing. De subsidie van 100.000 euro voor Fier 
wil men niet toekennen. Deze aanvraag is uit het beleid geschrapt.  
Dit betekent dat er niets verandert en het huidige beleid wordt voortgezet. 

In december vinden de volgende evenementen plaats in de Binnenstad: 8-10 
december Kerstmarkt, 15 december Santa Run, 24 december Kerstsamenzang 

5. Bewoners aan het woord 

Dhr Bultman meldt dat de voetgangers oversteek bij de Melkbrug verlegd is en nu op 
een betere plek ligt.  

Dhr Wentink vraagt zich af hoe het met de afspraken rondom het Begijnhof zit.  
De secretaris zal hier navraag naar doen.  

Aktie Marjan 

Cees de Bruin meldt het resultaat van de luchtkwaliteitsmetingen in zijn straat. Het 
blijkt dat de rook van sigaretten een negatieve invloed hebben op de kwaliteit.  
Hij heeft contact met het RIVM en zal dit delen op de website.  

6. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen. 

7. Sluiting van de vergadering 

Volgende vergadering is op 31 januari 2023 om 20:00 uur.  

8. Drankje voor bewoners en informeel samenzijn.  


